
 

 

GEMEENTERAAD 

AGENDA MAANDAG 6 MEI 2013 

1 Openbare zitting 

1. 
De vzw Centrummanagement vraagt om 11 vertegenwoordigers aan te duiden in de Algemene Vergadering. 
  
2. 
Vzw Aktuwa verzoekt de stad om 4 vertegenwoordigers aan te duiden in hun Algemene Vergadering die tevens 
kandidaat-bestuurder zijn voor de Raad van Bestuur. 
  
3. 
Het beheersorgaan van de Stedelijke Openbare Bibliotheek dient binnen de 6 maanden na de installatie van de 
nieuwe gemeenteraad opnieuw te worden samengesteld. 
De gemeenteraad wordt gevraagd het beheersorgaan te erkennen, het organiek reglement goed te keuren en 9 
vertegenwoordigers aan te duiden. 
  
4. + 5. 
IOK en IOK Afvalbeheer organiseren op 21 mei een Algemene Vergadering. Zij vraagt om inname van standpunten 
en aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager. 
Door een wijziging in het decreet op de intergemeentelijke samenwerking moet de aanduiding van een 
volmachtdrager niet meer herhaald worden voor elke Algemene Vergadering. Het voorstel is dan ook om een 
volmachtdrager aan te duiden voor de rest van de legislatuur 2013-2018. 
  
6. 
Het Erkend Regionaal Samenwerkingsverband ERSV) Provincie Antwerpen vzw vraagt om een vertegenwoordiger 
aan te duiden in de Algemene Vergadering. 
  
7. 
Enkele stedelijke adviesraden vragen om erkenning als stedelijk adviesorgaan: 
- de stedelijke adviesraad voor culturele materies 
- de stedelijke adviesraad voor lokaal overleg kinderopvang 
- de stedelijke adviesraad voor ontwikkelingssamenwerking 
- de stedelijke adviesraad voor de sport 
- de stedelijke adviesraad voor het jeugdbeleid 
Ook liggen de reglementen ter goedkeuring voor. 
  
8. 
De stedelijke adviesraad voor milieu en natuur werd reeds in een vorige gemeenteraad erkend als stedelijk 
adviesorgaan. Nu ligt het reglement voor deze adviesraad ter goedkeuring voor. 
  
9. 
Het AGB Turnhout legt zijn jaarrekening ter goedkeuring voor aan de gemeenteraad en verzoekt om kwijting te 
verlenen aan de bestuurders. 
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10. 
Het voortgangsrapport 2012 in uitvoering van de beleidsovereenkomst tussen de Vlaamse regering en de stad 
Turnhout ligt ter goedkeuring voor. 
Het voortgangsrapport bestaat uit 3 delen. In deel I wordt gefocust op de maatschappelijke effecten die in het kader 
van het stedenfonds naar voren zijn geschoven. Concreet wordt nagegaan hoe de stad de evolutie van de gekozen 
maatschappelijke effecten evalueert en welke impact deze evaluatie heeft op de strategische beleidskeuzes. 
Tenslotte wordt ingegaan op de effecten van het visitatieproces in uw stad en hoe de stad omgaat met de 
aanbevelingen van de visitatiecommissie. In deel II van het rapport wordt kort stilgestaan bij een stand van zaken 
van de concrete uitvoering, de meting van de prestaties. Deel III van het rapport behandelt tenslotte de opvolging 
van de concrete uitvoering van prestaties 2009, waarvan de stad in het voortgangsrapport 2010 heeft aangegeven 
dat deze later dan 31 december 2009 behaald zouden worden. 
 
11. 
De infrastructuurwerken in verkaveling Hellegat II zijn voltooid. De werken werden definitief opgeleverd. De 
wegenis, infrastructuurwerken en groenzone dienen kosteloos te worden overgedragen naar het openbaar domein 
van de stad Turnhout. De gemeenteraad wordt gevraagd deze kosteloze overdracht te aanvaarden. 
  
12. 
Na de installatie van een nieuwe gemeenteraad moet worden overgegaan tot de benoeming van een nieuwe 
gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening (GECORO). Vooraleer de benoeming kan gebeuren, moet eerst 
worden vastgesteld welke geledingen in de GECORO zullen zetelen en hoeveel leden de GECORO zal tellen. 
  
13. 
Aan de gemeenteraad wordt voorgesteld om het definitief voorontwerp GemRUP ‘Omgeving Nieuwe Kaai’ 
voorlopig vast te stellen. Dit voorontwerp bestaat uit het grafisch plan, plan bestaande toestand, toelichtingsnota en 
stedenbouwkundige voorschriften. De gemeenteraad belast het college van burgemeester en schepenen met het 
organiseren van het openbaar onderzoek over dit plan. 
  
14. 
De restauratie van de conciërgewoning aan de begraafplaats Kwakkelstraat 135 is gestart. Goedkeuring wordt 
gevraagd aan de wijziging van functie van het gebouw en goedkeuring van de meerwerken ten bedrage van 7 
011,50 euro (3,17 % van het oorspronkelijke aannemingsbedrag). 
  
15. 
De Intergemeentelijke Begeleidingscommissie (IGBC) is een multidisciplinair en beleidsdomeinoverschrijdend 
overlegforum waarin de betrokken partners samen mobiliteitsknelpunten onderzoeken en voorstellen tot 
oplossingen uitwerken.  Ten gevolge van het decreet van 10 februari 2013 moet de samenstelling van de 
adviserende leden van de IGBC opnieuw voorgelegd worden aan de gemeenteraad. 
  
16. 
Het intergemeentelijke mobiliteitsplan stadsregio Turnhout ligt ter definitieve goedkeuring voor. 
  
17. 
De gemeenteraad wordt voorgesteld om het toelagereglement risicodekking Turnhoutse festivals in te trekken. 
  
18. 
Ingevolge een toelagereglement is er een tussenkomst in de algemene gemeentebelasting voorzien voor WIGW’s, 
gerechtigden op een leefloon en gerechtigden op financiële hulp van het OCMW. Om deze tussenkomst 
automatisch te kunnen toekennen, dienen we gebruik te maken van de gegevens van de Kruispuntbank van de 
Sociale Zekerheid (KSZ). De vorige overeenkomst was geldig tot einde 2012. Voor 2013 wordt er een nieuwe  
overeenkomst voor één jaar afgesloten met dezelfde gegevensopvraging als in de vorige overeenkomst. 
De gemeenteraad wordt gevraagd hiervan kennis te nemen. 
  



Agenda gemeenteraad  6 mei 2013 3/10 

19. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan verrekening 1 van de opdracht “Groenonderhoud 
Parkwijk en Jef Buyckxstraat, verlenging 2013” voor het totaal bedrag in meer van 10 136,27 EUR incl. 21% btw. 
  
20. 
Tevens wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan verrekening 7 van de opdracht “Onderhoud voetpaden 
dienstjaar 2009” voor het totaal bedrag in meer van 1 913,54 EUR incl. 21% btw. 
 
21. 
Stad Turnhout is sinds november 2006 Fair Trade Gemeente. 
Als gevolg van de nieuwe legislatuur wordt vanuit de campagne Fairtradegemeenten aan de bestaande Fair Trade 
Gemeenten gevraagd om hun engagement inzake eerlijke handel te herbevestigen. Ook stadsregionaal wordt 
momenteel rond eerlijke handel gewerkt. De gemeenteraad keurt de engagementsverklaring rond de 
samenwerking tussen de 4 gemeenten van de stadsregio (Turnhout, Oud-Turnhout, Beerse en Vosselaar) met 
betrekking tot de campagne Fairtradegemeente goed. 
  
22. 
De gemeenteraad wordt gevraagd akkoord te gaan met de afspraken die in het beheerscomité van de 
scholengemeenschap DE Schakel werden gemaakt over de aanduiding van een halftijds directeur coördinatie voor 
het sturen van de werkzaamheden van de scholengemeenschap. 
  
23. 
Om de uitbating van het repetitielokaal en de opnamestudio in Jeugdcentrum Wollewei te optimaliseren, werden 
een aantal wijzigingen aangebracht in het gebruiksreglement. 
Dit gewijzigde reglement ligt nu ter goedkeuring voor. 
  
24. 
Voor de aankoop van 1 compacte bestelwagen, 3 bestelwagens en 1 aanhangwagen voor Stadsbedrijven bedraagt 
de kostenraming 100 000 euro. De algemene offerteaanvraag wordt voorgesteld als gunningswijze. 

2 Punten van raadsleden 

25 a) 
Oplijsting heiligenbeelden 
Samenvatting 
Een belangrijk deel van ons cultureel erfgoed dreigt verloren te gaan. Er is een dringend initiatief nodig om dit 
tegen te gaan. 
Motivering 
Aan tal van gevels van huizen in Turnhout bevinden zich heiligenbeelden, hoofdzakelijk Mariabeelden. Deze 
speelden een grote rol in de volksdevotie, maar zorgden uiteindelijk ook voor een zekere visualisering daarvan. In 
tal van steden en gemeenten worden dergelijke beelden tot het cultureel patrimonium en erfgoed gerekend en 
neemt men initiatieven om deze niet verloren te laten gaan. 
In Turnhout zijn tal van dergelijke beelden nog aanwezig. Sommige daarvan worden door de eigenaar van het 
pand mee onderhouden, andere bevinden zich in bedenkelijke toestand door invloeden van weersomstandigheden. 
Het zou nuttig zijn mochten deze beelden eens opgelijst worden en mocht er kunnen nagegaan worden of en hoe 
deze kunnen bewaard blijven. Overleg van de erfgoedcel met eigenaars van panden, particulieren of mogelijk ook 
met kerkraden of verenigingen kan daartoe zeker bijdragen. 
Besluit 
De gemeenteraad besluit de schepen van cultuur te mandateren om deze aangelegenheid te onderzoeken, een 
inventaris te laten opmaken en initiatieven te nemen om tot bewaring van dit erfgoed te kunnen overgaan. 
Paul Meeus (Vlaams Belang) - 30 april 2013 
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3 Vragen van raadsleden 

26.a) 
Conclusies testperiode elektrische wagen 
Op 14 januari 2013 kregen de burgemeester en schepen voor milieu uit de handen van Eandis de sleutels van een 
elektrische wagen die ze een maand konden uittesten. Met deze elektrische wagen wou het Stadsbestuur naar 
eigen zeggen haar voorbeeldfunctie als duurzame stad in de verf zetten. Stadsbedrijven ging de Goupil inzetten 
voor het groenonderhoud in het stadscentrum. Zo kon het stadsbestuur een maand lang kennismaken met de 
eigenschappen en mogelijkheden van een elektrische wagen. Bovendien, zo meldde het Stadsbestuur, draagt 
Turnhout op die manier bij aan een betere luchtkwaliteit en tot het beperken van geluidshinder. 
Welke conclusies heeft het Stadsbestuur getrokken uit deze testmaand met de elektrische wagen? Indien positief, 
zal het Stadsbestuur effectief haar voorbeeldfunctie die ze in de verf wou zetten opnemen en bij toekomstige 
aankopen voor het Stedelijk wagenpark  inzetten op elektrische wagens? 
Marc Boogers (Groen) - 30 april 2013 
  
26 b) 
Kasverslag Gecoro 
Artikel 4 van de uitvoeringsbesluiten van het decreet R.O. van 19 mei 2000 betreffende de organisatie van de 
Gecoro stipuleert “De voorzitter brengt over het beheer van de werkingsmiddelen jaarlijks verslag uit aan de 
gemeenteraad en de leden van de commissie. Het verslag heeft betrekking op het afgelopen kalenderjaar en het 
wordt uitgebracht voor 1 april van het daaropvolgende jaar…” Dit is nu het derde jaar op rij dat ik moet vragen naar 
dit verslag dat eens te meer laattijdig is. Het getuigt van weinig respect voor de gemeenteraad om toch weer de 
regelgeving niet te volgen. Maar er is meer. Voor 24 oktober 2011 is er nooit verslag uitgebracht. Dit heeft ertoe 
geleid dat er met de werkingsmiddelen van de Gecoro nogal los en onzorgvuldig kon omgesprongen worden. 
Vanaf 2002 tot het vierde kwartaal van 2009 heeft de Gecoro zijn leden betalingen uitgekeerd, die bij 
schepencollegebesluit van 27 mei 2002 niet toegelaten waren. Deze betalingen zijn  onderhevig aan de W.I.B. en 
deze inhoudingen zijn nooit gebeurd. Ook het terugstorten van de niet gebruikte werkingsmiddelen, ook wettelijk 
voorgeschreven, is o.i. niet conform. Er is volgens onze berekeningen nog steeds ongeveer 10.000 euro niet 
teruggestort. Deze mistoestanden heb ik reeds vermeld op de raadszitting van 3 september 2012. Men beloofde 
hierop terug te komen maar nooit is er enig antwoord op de aangehaalde feiten gekomen. Daarom volgende 
vragen. 
- Krijgen we nog enige verklaringen over de bovenstaande mistoestanden? 
- Wordt er nog verslag uitgebracht over het beheer van de werkingsmiddelen van het jaar 2012?           
Renaat Decoster (Vlaams Belang) - 30 april 2013 
  
26 c) 
Is de stad Turnhout nu eindelijk ruimtelijk ontvoogd? 
In de vorige legislatuur heeft dhr. Jan Maes verscheidene malen geïnformeerd naar de stand van zaken i.v.m. de 
ontvoogding. De laatste maal dat hij zich hierover bevroeg was op de gemeenteraad van september vorig jaar. Uit 
het antwoord dat toen gegeven werd konden wij afleiden dat voor Turnhout alles in orde was en dat men moest 
wachten op het fiat van de Vlaamse regering maar dat het dossier daar maar bleef liggen. Een recent artikel in 
“Lokaal”, “’t Is fijn ontvoogd te zijn” leert ons dat: “Voortaan zullen de gemeenten die aan de vijf voorwaarden 
voldoen,  automatisch ontvoogd zijn.” Toen wij dit lazen, dachten wij, het is in orde voor Turnhout conform de uitleg 
van 3 september vorig jaar. Niets blijkt echter minder waar te zijn want volgens de bijgevoegde tabel voldoet onze 
stad maar aan 4 van de 5 voorwaarden. Hoe zit het nu precies? Voldoet Turnhout aan alle voorwaarden of is de 
uitleg van 3 september ll. fout? De gegevens van Lokaal zouden bijgewerkt zijn tot 28 januari. 
Renaat Decoster (Vlaams Belang) - 30 april 2013 
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26 d) 
Samenwerking met Benego 
Voormalig burgemeester Hendrickx was altijd een voortrekker in BENEGO (het Belgisch Nederlands 
Grensoverleg). Zijn opvolger trok tijdens de vorige legislatuur de stekker uit deze samenwerking door een actieve 
participatie van Turnhout stop te zetten. Het Vlaams Belang, maar ook andere partijen spraken toen van een 
gemiste kans om nuttige samenwerking van streekgenoten verder gestalte te geven. 
Nochtans blijkt dat samenwerking voor Turnhout en andere grensgemeenten erg nuttig kan zijn. Zo kwam men de 
voorbije jaren tot een politionele samenwerking/samenspraak in het grensgebied tussen de provincies Antwerpen 
en Noord-Brabant. Thema’s en problematieken als o.m. drugs, vuurwerk, rondtrekkende misdadigers en de 
problematiek rond mensenhandel en fraudecarrousels werden in die zin gespreksonderwerp. Ook de gouverneur 
schaarde zich achter dit BENEGO-initiatief en onderstreepte er het nut van. Onlangs was er nog een 
informatieavond aangaande de lokale aanpak van de financiële crisis in Noord en Zuid. Maar ook op vlak van 
mobiliteit, economie, cultuur en geschiedenis ligt er nog een heel terrein open waarin naaste buren elkaar kunnen 
aanvullen en mogelijk samen initiatieven nemen. 
Nu wij (weer) spreken in termen van stadsregio’s, fusies en allerhande samenwerkingsverbanden (politie- en 
brandweerzones), zou het huidige bestuur het daarom nuttig vinden om de draad weer op te nemen teneinde de  
Midden-Brabantse steden en gemeenten beter in contact met elkaar te brengen in het kader van o.m. de 
genoemde thema’s? 
Paul Meeus (Vlaams Belang) - 30 april 2013 
  
26 e) 
Motie NMBS 
Recent stelde ik in de gemeenteraad voor een motie namens de gemeenteraad op te maken inzake de toestand 
van het perron in het station van Turnhout en het gemis aan reizigerscomfort. De schepen had hier toen wel oren 
naar, maar legde liever eerst de problematiek op tafel tijdens een gesprek met de NMBS. Dat gebeurde 
ondertussen ook en wij kregen hieromtrent verslag in de bevoegde commissie 3. 
Op mijn vraag in die commissie of er nu een brief of motie zal opgemaakt worden namens de ganse 
gemeenteraad, stond de schepen zeer positief en beloofde deze vraag te zullen voorleggen aan het college om dit 
praktisch te regelen. 
- Is de schepen nog steeds even  positief aangaande dit voorstel? 
- Heeft hij met zijn welwillend enthousiasme zijn collega’s in het college kunnen inspireren? 
- Welk signaal zal er nu vanuit de gemeenteraad gegeven worden om wat druk te zetten op de NMBS teneinde 

de beloofde ‘korte termijn’ letterlijk te nemen? 
Paul Meeus (Vlaams Belang) - 30 april 2013 
  
26 f) 
Vragen over personeelsbeleid ikv besparingen 
Op 25 maart ondervroeg ik uitvoerig het college op de gemeenteraad over het mogelijk ontslagen van en besparen 
op personeel. Cijfers konden toen niet gegeven worden en evenmin wilde men in de toekomst kijken. Na veel 
aandringen werd er door de burgemeester uiteindelijk geantwoord dat er mogelijk wellicht nog dit jaar meer 
duidelijkheid zou zijn. 
Enkele dagen na de gemeenteraad bleek er klaarblijkelijk ter zake wél ernstige informatie voorhanden. Deze werd 
naar aanleiding van een bijeenkomst van de schepenen van Financiën van de centrumsteden aan de pers 
meegedeeld. 
- Waarom draait het college de gemeenteraad een rad voor de ogen als er ernstige vragen worden gesteld 

waarop wél antwoorden kunnen gegeven worden? 
- Hebben de media voorrang op de gemeenteraadsleden bij het meedelen van informatie? 
- Is de meerderheid van plan om de oppositie nog langer voor de gek te houden? 
Paul Meeus (Vlaams Belang) - 30 april 2013 
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26 g) 
Overlast stationsomgeving 
Turnhout blijft geplaagd door vechtpartijen en overlast, regelmatig leest men dit in de kranten. Naar aanleiding van 
deze overlast, heeft men in de omgeving van de stationsbuurt begin april een actie gehouden met als doel het 
bestrijden van de overlast. 
- Wat was hiervan het resultaat? 
- Wat gaat men doen aan de overlast in de Stationsomgeving en de rest van de stad? 
- Op welke manier gaat men dit aanpakken? 
- Gaat N-VA een radicale aanpak hanteren zoals geschreven in hun verkiezingsprogramma en wordt veiligheid 

een basisrecht voor elke burger? 
Peter Roes (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 h) 
Staat van de fietspaden en aanleg fietspaden 
De winter is hopelijk voorbij, enkel de ijsheilige laten nog op zich wachten. 
Hoogtijd om de schade op te meten van de voet en fietspaden, een deel van de voetpaden zijn via de 
meldingsapplicatie ‘Turnhout in actie in kaart gebracht en er is al actie genomen om kleine herstelling werken uit te 
voeren. Voor de fietspaden heeft een deel van de Turnhoutse fietsers zich hierover al uitgesproken. Het 
fietspadenrapport van het Nieuwsblad kan ons misschien helpen om snel te handelen en gevaarlijke situaties te 
verhelpen. 
In dit rapport staan verschillende fietspaden van het grondgebied Turnhout waar men een codering van slecht tot 
heel slecht heeft gekregen door de gebruiker (niet alle fietspaden waren slecht). 
Nu de begroting is opgetrokken tot zijn totale 400.000 € rest ons de vraag te stellen of er een prioriteitenlijst is 
opgemaakt van welke trajecten men bij hoog dringendheid gaat aanpakken en welke op een later tijdstip en welke 
in zijn geheel gaat aanleggen bijvoorbeeld de Schorvoortstraat ? 
Hieraan gekoppeld de vraag wanneer er gestart wordt met de aanleg van het fietspad fase 2 in het industriegebied 
dit vanaf de Steenweg op Tielen (Webwinkel) - Tieblokkenlaan - spoorweg - Tieblokkenlaan - Slachthuisstraat - 
Zierenbosstraat tot aan de aansluiting met de Steenweg op Gierle. 
Er werd in de begroting reeds een bedrag van 250 000 euro ingeschreven voor de aanschaf  van  de woningen van 
de Philips fabriek om een overzichtelijke rijweg te creëren. 
Peter Roes (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 i) 
Wordt het meerjarenplan wegenis dat opgestart is, verder uitgevoerd? 
In het verleden werd er een meerjarenplan wegenis opgesteld, dat vervolgens systematisch werd uitgevoerd. Zo 
heb ik samen met de collega’s in het schepencollege destijds nog de vernieuwing van de Zandstraat kunnen 
vastklikken door een aannemer aan te duiden. Zo zal ook nog de Koningin Astridlaan, als beslist beleid uitgevoerd 
worden. 
Tegelijkertijd werden studiebureaus aangesteld om nieuwe projecten uit te werken. Deze kunnen verder werken, 
omdat de financiële middelen hiervoor reeds voorzien zijn. Zo kan het project van de Leeuwerikstraat en de 
Zilverberkstraat, waar mensen sterk vragende partij zijn om een goed voetpad te hebben en de bomen te 
vervangen, al voorbereid worden. Ook het ontwerp van de Gierledreef kan uitgewerkt worden. 
We vrezen dat, wanneer er gewacht wordt op de afronding van de beleidsplannen en het financieel meerjarenplan, 
dat er veel tijd verloren gaat en de vernieuwing van de wegeninfrastructuur die volop ingezet werd, stil zal vallen. 
T.I.M. pleit ervoor om een nieuw meerjarenplan, publiek domein op te stellen en hierin een aantal straten op te 
nemen die al lang in de wachtrij staan, waaronder de Apostoliekenstraat, Kruishuisstraat, Pieter Denefstraat … 
Wij zijn bereid om in de commissie onze voorstellen uitgebreid toe te lichten 
Eric Vos (T.I.M.) - 1 mei 2013 
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26 j) 
Kernversterkend beleid via sport en cultuur ? 
Culturele- en sportactiviteiten in het centrum van de stad brengen mensen samen, doet de stad leven en heeft een 
duidelijke economische impact. Mensen bezoeken de horeca, zien en kopen producten bij de lokale handelaars en 
voelen zich goed in onze stad. 
Vanuit T.I.M. zijn we grote voorstander om deze initiatieven aan te moedigen, goed te faciliteren en bijkomende 
vernieuwende initiatieven, liefst samen met verenigingen, organisatoren, handelaars enzomeer, uit te werken. 
Zo willen we voorstellen om samen met de initiatiefnemers van de curiosamarkt en de lokale horeca en handelaars 
met een speciaalzaak te bekijken of er in de zomerperiode een bijkomend tintje kan toegevoegd worden aan de 
zondagse curiosamarkt. 
- Een koffie- en ook een aperitiefbar gecombineerd met een specialiteitenmarkt  aansluitend op de curiosamarkt 

zou een leuke  bijkomende ontmoetingsplaats kunnen worden. Dit is een formule die in Gent duidelijk werkt en 
voor Turnhout ten T.I.M. minstens de moeite lijkt om bekeken te worden op haalbaarheid. 
We willen er eveneens voor pleiten om goede bestaande initiatieven blijvend te ondersteunen. 

- Zo vinden we dat de raadzaal ook in de toekomst  ter beschikking moet staan voor de concertreeks van o.a. 
Musica Meridiana. Na 7 jaar heeft de formule bewezen borg te staan voor degelijke concerten en men biedt 
jong talent, plaatselijke koren en muzikanten podiumervaring. Men heeft een trouw publiek opgebouwd. Veel 
van deze mensen genieten ook na het concert van het lekkers dat de Turnhoutse horeca te bieden heeft. 

We vragen aan het college om deze concertreeks ook in de toekomst in het centrum van onze stad blijvend kansen 
te geven. 
Eric Vos (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 k) 
Bushalte kerkhof Nazareth 
Een aantal gemeenteraden terug heeft de voorzitter van de gemeenteraad ervoor gepleit om bij de lijn aan te 
dringen om de halteplaats aan het kerkhof terug in gebruik te nemen. 
Veel fracties in de gemeenteraad vonden dat dit tot de maatschappelijke opdracht van het openbaar vervoer hoort. 
Als T.I.M. hebben we dit voorstel onmiddellijk volmondig gesteund. 
Mogen we vragen welke initiatieven het college in deze ondertussen ondernomen heeft? 
Eric Vos (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 l) 
Graag ontvangen we het verslag van de vergadering van de fractievoorzitters van 18 maart ll.µµ 
Kunnen we het verslag bekomen van het overleg van de fractieleiders van 18 maart ll. ? 
Tijdens mijn kort verblijf van enkele dagen in het buitenland werden de fractieleiders bijeengeroepen. 
Item van de vergadering was: “eenvormige afspraken commissievergaderingen”. 
Ik kon op het overleg niet aanwezig zijn en heb de uitnodiging pas bij mijn terugkeer gevonden. 
Op mijn verontschuldiging kwam op 20 maart ll. het antwoord dat een verslag van de bijeenkomst op korte termijn 
zou bezorgd worden. 
Tot op vandaag 1 mei 2013 werden we over de inhoud van de vergadering nog niet geïnformeerd. 
Los van het feit dat afspraken maar nut hebben als alle fracties die samen maken, vinden we dat we recht hebben 
op informatie en antwoorden die beloofd worden. 
Als we het verslag van de fractieleiders van 18 maart ll. ontvangen, gaan we graag over de inhoud ervan terug in 
gesprek. 
Eric Vos (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 m) 
Unieke campus AZ Turnhout 
In de CD&V-nieuwsbrief van afgelopen maand konden we volgende passage lezen in verband met de keuze voor 
een unieke campus voor het AZ Turnhout: ‘Rekening houdend met bovenstaande is CD&V van mening dat het 
volgen van het advies van de onafhankelijke studie, namelijk een nieuwe campus bouwen (duurtijd +/- 15 jaar) op 
de gronden aan de Steenweg op Merksplas de beste toekomstgerichte keuze is. Deze keuze werd door CD&V in 
de bevoegde organen (college + ziekenhuis) ingebracht en in deze organen bekrachtigd. Hiermee werd een zeer 
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belangrijke stap gezet in de ontwikkeling van de medische zorg in Turnhout en zijn ruime regio.’ Open Vld vindt het 
vreemd om dergelijke beleidskeuzes te moeten vernemen via een nieuwsbrief van een meerderheidspartij. Graag 
hadden we dan ook een antwoord op volgende vragen: 
- Hebben het schepencollege en de Raad van Bestuur van het AZ Turnhout de formele beslissing genomen om 

de campus Sint-Jozef op langere termijn uit te bouwen als unieke campus voor het AZ Turnhout? 
- Hoe komt het dat dergelijke beslissingen worden gecommuniceerd via de nieuwsbrief van een 

meerderheidspartij vooraleer dit onderwerp aan de gemeenteraad is voorgelegd? 
Pierre Gladiné (DE Stadslijst) - 1 mei 2013 
  
26.n) 
Dienstregeling De Lijn 
Al vele jaren heeft Turnhout een aparte dienstregeling voor de bussen op zaterdag. De Gasthuisstraat wordt dan 
busvrij gehouden tijdens de winkeluren en een bijkomende pendelbus wordt ingelegd. Wanneer men echter via de 
websites van De Lijn of de NMBS een reis plant, wordt er niet de minste melding gemaakt van deze omleiding. 
Men kan er zelfs vinden dat op zaterdag bus 430 om 11.02u de Halte Turnhout-Nijverheidsstraat zal bedienen, wat 
uiteraard niet zo is. Reizigers die hun reis dus op voorhand plannen en de Turnhoutse situatie niet kennen, komen 
dus bedrogen uit en merken pas op het moment dat zij de halteplaats bereiken dat deze op zaterdag niet bediend 
zal worden. 
- Is het stadsbestuur op de hoogte van dit probleem? Zijn er reeds meldingen geweest van burgers over dit 

probleem? 
- Kan u bij De Lijn aankaarten dat deze omleiding duidelijk wordt vermeld op hun website? Ook op de stedelijke 

website is hierover niets te vinden, zou het ook niet nuttig zijn om dit ook hier te vermelden? 
Pierre Gladiné (DE Stadslijst) - 1 mei 2013 
  
26 o) 
Verkoop gebouwen in eigendom van de stad 
Het college gaf aan 8 gebouwen in eigendom van de stad te willen verkopen om een eenmalige en tijdelijke 
verhoging van de cash-flow te bewerkstelligen. Ook werd deze denkpiste bevestigd op afgelopen commissie 1. 
- Welke zijn de 8 gebouwen die in aanmerking komen voor verkoop? 
- Zijn er reeds schattingsverslagen opgemaakt? Wat is de totale te verwachten opbrengst? 
- Binnen welk tijdskader wordt deze verkoop gezien en in welk werkjaar worden de inkomsten gegenereerd? 
- Voor welke specifieke doeleinden zullen de opbrengsten aangewend worden? 
Reccino Van Lommel (Vlaams Belang) - 1 mei 2013 
  
26 p) 
Vervolgtraject Turnhout 2012 
In het eindrapport van Turnhout 2012 worden - vanwege het succes van het cultuurjaar 2012 - drie vervolgtrajecten 
voorgesteld. 
- Hoe staat de stad tegenover de geformuleerde wens van Turnhout 2012? 
- Heeft het college hieromtrent reeds een standpunt bepaald? 
Reccino Van Lommel (Vlaams Belang) - 1 mei 2013 
  
26 q) 
Toelichting evaluatienota 2007-2012 – IVCA 
Op 22 maart 2013 heb ik aan Luc Hermans gevraagd deze nota te bespreken in een commissievergadering. 
Vermits ik tot op heden geen antwoord heb ontvangen, wil ik de toelichting geven op de gemeenteraad 
Luc Debondt (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 r) 
Budget receptie AZ Turnhout - Luc 
Op de laatste gemeenteraad is beloofd dat er een schriftelijk antwoord zou gegeven worden door Luc Op de 
Beeck. Tot op heden heb ik geen antwoord ontvangen. 
Luc Debondt (T.I.M.) - 1 mei 2013 
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26 s) 
Tevredenheidsonderzoek spoedopname AZ Sint-Elisabeth 
Is de voorzitter van OCMW bereid een voorstel in te dienen bij de RVB van het AZ Turnhout om op vrijwillige basis 
een tevredenheidsonderzoek te organiseren naar de gebruikers van de spoedopname ? 
Luc Debondt (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 t) 
Stadspark 
Tussen het terrein van de boogschutters en de hertenweide ligt langs de kant van de Parkwijk nog een heel stuk 
terrein dat er helemaal verwaarloosd bij ligt. 
De plannen voor de aanleg van een spaarbekken in deze buurt zou aangewend worden om dit deel van het 
stadpark te herwaarderen en te doen aansluiten bij de nieuwe toegang tot het stadspark vanuit de Parkwijk. Deze 
plannen zijn afgevoerd. De toestand van dit deel van het park eveneens. 
Wat zijn de plannen van dit bestuur hierover? 
Luc Debondt (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 u) 
Hesjes  
De stad en het OCMW leveren heel wat inspanningen op het vlak van het openbaar domein en dienstverlening 
allerlei. Netheid, onderhoud infrastructuur … Zowel eigen personeel, externe firma’s en veel vrijwilligers werken 
hier aan mee. In de vorige bestuursperiode heb ik enkele malen het idee gelanceerd om voor deze medewerkers 
een hesje aan te schaffen zodanig dat het voor de burgers duidelijk wordt wat er allemaal gebeurd op dat vlak in 
onze stad. Het idee werd steeds meegenomen maar er is nooit iets mee gedaan. Nu nog vind ik het nog steeds 
belangrijk dat de burger weet welke inspanningen de stad en OCMW leveren. Wil de huidige meerderheid dit idee 
in overweging nemen en er iets aan doen ?  
Luc Debondt (T.I.M.) - 1 mei 2013 
  
26 v) 
Ontsluiting van het noorden 
We hebben in de commissie 3 kunnen vernemen dat de schepen het niet nodig acht om voor de ontsluiting van het 
noorden van Turnhout een extern studiebureau onder de arm te nemen. De meerderheid zal blijkbaar zelf de 
nodige conclusies trekken uit een bevraging van de omliggende buurten. 
Aangezien mobiliteit geen gemakkelijke discipline is en aangezien het noorden van Turnhout een gebied is waar 
veel om te doen is, is dit besluit verassend.  We zijn dan ook zeer benieuwd naar de manier waarop de schepen de 
buurtbevragingen zal organiseren, wat de vraagstelling zal zijn en hoe het tijdspad van de bevragingen er uit ziet. 
Ten slotte vragen we ons ook af hoe het vervolgtraject eruit zal zien. Hoe zal de meerderheid komen tot een 
gedragen en onderbouwde oplossing? 
Wannes Starckx (Groen) - 1 mei 2013 
  
26 w) 
Over schaalvergroting 
Op 12 april publiceerden Bob baron Stouthuysen (de drijvende kracht achter de oprichting van de stadsregio), Staf 
Lauwerysen (gewezen stadssecretaris) en Wout Baert (ex-coördinator van de stadsregio) een opmerkelijke open 
brief. Ze pleiten onomwonden voor verregaande samenwerking of zelfs een fusie van Turnhout en de 
buurgemeenten. Aanleiding is de slechte financiële toestand van de Vlaamse steden en gemeenten en van 
Turnhout in het bijzonder. 
“Het is duidelijk dat steden en gemeenten moeten inzetten op schaalvergroting omdat we – terecht – verwachten 
dat ze een betrouwbaar en kwaliteitsvol aanbod aan dienstverlening kunnen garanderen. Wie zegt dat dit ook 
zonder schaalvergroting kan, draait zich een rad voor de ogen. Met deze vrije tribune willen we alle politieke 
fracties in de stadsregio oproepen dit debat in handen te nemen,” schreven ze. 
In de nieuwsbrief van CD&V-Turnhout lezen we dan weer dat de stadsfinanciën gezond moeten worden gemaakt 
door onder meer te komen tot “betere synergie met omliggende gemeenten, de provincie, Vlaanderen en de 
federale overheid, aflijnen van kerntaken.” 
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- Kan het college het standpunt van zijn meerderheid in dit cruciale debat verduidelijken? 
- Kan het college de prioriteiten oplijsten die het heeft voor de huidige samenwerking in het kader van de 

Stadsregio? 
- Kan het college de raad informeren over de stappen die er al gezet zijn om een dialoog over ‘samenwerking’, 

‘synergie’ of ‘fusie’ op te starten bij de buurgemeenten en bij de hogere overheden? 
Astrid Wittebolle (Groen) - 1 mei 2013 
  
26 x) 
Toekomstige locatie ziekenhuiscampus 
Het onafhankelijke onderzoek ivm de toekomstige locatie van de ziekenhuiscampus is afgerond. Wanneer mogen 
we verwachten dat deze bevindingen officieel besproken zullen worden in de gemeenteraad?  
Tine De Wilde (Groen) - 1 mei 2013  

4 Besloten zitting 

1  
Vaste benoeming van beroepsbrandweermannen 
 


